# ONE DITOPO IS ALL YOU NEED

**Drop By Hicham Group**Products Catalog
2022-2021

#### **Hicham Group For Industry & Trading**

Is a leading manufacturer of various chemical products within different scopes of activity. Established in 1999, Hicham Group has been a major player in the Lebanese market with respect to chemical manufacturing, in addition to its role in the international market by exporting private label products aside to its own brands. Hicham Group is dedicated in pursuing business with different clients across the world, building relationships, and delivering customer satisfaction.

Our products cover diverse categories, as we produce Home & Industrial cleaning detergents, Hygiene Products, and Car treatment products.

Hicham Group strives to maintain high-quality & affordable pricing throughout its production standards by meeting customer demands and preserving effective supply chain processes.

With over three different brands, Hicham Group is fully committed to supply its clients with their own private label according to chosen specifications.

#### **Vision:**

Hicham Group's aspires to be the region's first choice in manufacturing and distributing chemical products.

#### Mission:

Hicham Group's mission is to manufacture and distribute high-quality detergents and sanitizing products to households, institutions, and wholesalers now and for generations to come. We strive to be one of the top-notch companies in the region. We aim to exceed the customers' expectations of high-quality products while maintaining affordable prices. We are customer-oriented that is why we promise to act with honesty, fairness, and integrity to fulfill their needs. We are fully aware of our environment that's why we respond quickly to opportunities that aim to serve our customer base.

#### Values:

Integrity: We work with honesty and strong moral principles.

Innovation: We bring innovation into our daily tasks and into our projects.

Trust: We work on creating a strong bond with our customers.

Commitment to Quality: We are dedicated to delivering high-quality products to our customers.

### هشام غروب للصناعة والتجارة

هي شركة رائدة في تصنيع المنتجات الكيماوية المختلفة ضمن نطاقات مختلفة من النشاط. تأسست هشام غروب للصناعة و التجارة عام 1999، وكانت تلعب دوراً رئيسياً في السوق اللبناني في مجال الصناعات الكيميائي, بالإضافة إلى دورها في الأسواق الدولية من خلال تصدير منتجات تحمل علامات تجارية خاصة للزبائن إلى جانب العلامات التجارية الخاصة بها. تغطي منتجاتنا فئات متنوعة، حيث يتم تصنيع المنظفات المنزلية والصناعية ومنتجات التعقيم ومنتجات معالجة السيارات.

تسعى هشام غروب للحفاظ على الجودة العالية و بالأسعار المنافسة المناسبة من خلال معايير الإنتاج الخاصة وفق متطلبات العملاء والحفاظ على انتظام سلسلة التوريد الفعالة.

مع وجود أُكثر من ثلاث علامات تجارية مختلفة، تلتزم هشام غروب التزاماً تاماً بتزويد عملائها بعلاماتها التجارية الخاصة وفقاً للمواصفات المختارة, تعمل هشام غروب على متابعة الأعمال التجارية مع جميع عملائها، و على بناء العلاقات التجارية، و السعي الدائم لتحقيق رضا العملاء.

### رؤيتنا:

تسعى هشام غروب لتكون الخيار الأول في المنطقة في تصنيع وتوزيع المنتجات الكيماوية.

#### مهمتنا:

تتمثل مهمة مؤسسة هشام غروب في تصنيع وتوزيع المنظفات عالية الجودة ومنتجات التعقيم للأسواق الداخلية و الخارجية. نحن نسعى جاهدين لنكون واحدة من أفضل الشركات في المنطقة, نحن نهدف إلى منح عملائنا أفضل المنتجات وبجودة عالية وفق المواصفات المعتمدة وضمن أسعار مدروسة تناسب متطالبات السوق المحلي والدولي, تسعى شركة هشام غروب من خلال علامتها التجارية دروب إلى بناء علاقات تجارية متينة مع عملائها وفق مبادئ الأمانة والمصداقية, نعمل بشكل دائم مع شركائنا في مراكز البحوث والتطوير للاستجابة لمتطالبات السوق العمل وحاجاته.

#### قيمنا:

النزاهة: نعمل بأمانة ومبادئ أخلاقية قوية.

الابتكار: نحرص على الابتكار في مهامنا اليومية وفي مشاريعنا.

الثقة: نعمل على خلق علاقة قوية مع عملائنا.

الالتزام بالجودة: نحن ملتزمون بتقديم منتجات عالية وثابتة الجودة العملائنا من غير اي تعديل او تغيير بالمواصفات.

PRODUCTS CATALOG فهرس المنتجات

## PRODUCTS

منتجات العناية بالغسيل



### KITCHEN CLEANING PRODUCTS

منتجات تنظيف المطبخ



### GENERAL HOUSE CLEANING PRODUCTS

المنظفات المنزلية العامة



# HYGIENE AND DISINFECTING PRODUCTS

منتجات التعقيم و النظافة



### INDUSTRIAL CLEANING PRODUCTS

منتجات التنظيف الصناعية



#### **Laundry Detergent Gel**

Unique 3 in 1 formula that provides you with brilliant and enhanced cleaning, a long-lasting fragrance that remains diffused till after drying, and a softening gentle-effect on fabrics (no need to use a fabric softener).

#### منظف سائل للغسيل

تركيبة فريدة من نوعها 3 في 1 توفر لك تنظيفًا رائعًا ومحسّنًا ، ورائحة طويلة الأمد تبقى منتشرة حتى بعد التجفيف ، وتأثير ناعم ولطيف على الأقمشة (لا حاجة لاستخدام منعم و معطر).



### LAUNDRY CARE PRODUCTS منتجات العناية بالغسيل



Product Name السم المنتج
Product Code رمز المنتج
Capacity السعة
Per Box كمية في الصندوق
Scent

Laundry Detergent Gel منظف سائل للغسيل

LD-301

3L

6

Blue



Product Name اسم المنتج
Product Code رمز المنتج
Capacity السعة
Per Box كمية في الصندوق
Scent

Laundry Detergent Gel منظف سائل للغسيل

LD-503

5L

4

Blue



Laundry Stain Remover مزيل البقع للألبسة

LD-062

600ml

12



Laundry Stain Remover مزيل البقع للألبسة

LD-504

5L

4

Green

#### **Drop Dishwashing Liquid**

Is a heavy-duty stain remover with a fresh lemon scent, that leaves your dishes sparkling with an extra shine. Its unique grease lifting formula makes it heavy on stains yet gentle on hands.

#### **Drop Multi-Purpose Degreaser**

Is ideal for home and professional use; it will accommodate everyone's needs. This All-Purpose cleaner removes dirt & grease from cookware, metals, ovens & grills, and even engine surfaces.

دروب سائل جلی مرکز

فعال على البقع المستعصية برلئحة منعشة, و الذي يترك أطباقك متألقة مع لمعان إضافي تركيبته الفريدة الفريدة من نوعها لرفع الدهون تجعله قوياً على البقع و لطيفاً على اليدين.

دروب مزيل البقع والشحوم

هذاً المنتَج متعدد الستعمالات مثالي للاستخدام المنزلي والمهني, سوف يلبي احتياجات الجميع, يزيل الأوساخ والشحوم من أدوات الطهي والمعادن والأفران والشوايات وحتى أسطح المحرك.



#### KITCHEN CLEANING **PRODUCTS**

منتجات تنظيف المطبخ



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Dishwashing Liquid سائل جلي مركز

DW-101

1L

12

Classic Scent



Dishwashing Liquid سائل جلي مركز

DW-102

1L

12

**Green Lemon** 



Multi-Purpose Degreaser مزيل البقع والشحوم

MD-061

1L

12

**Lemon Scent** 



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج

Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Dishwashing Liquid سائل جلي مركز

DW-203

2L

12

Classic Scent



Dishwashing Liquid سائل جلي مركز

DW-204

2L

12

**Green Lemon** 



Multi-Purpose Degreaser مزيل البٰقع والشحوم

MD-502

5L

4

**Lemon Scent** 



Dishwashing Liquid سائل جلي مركز

Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق

Scent الرائحة

Classic Scent

DW-505

5L

4



Dishwashing Liquid سائل جلي مركز

DW-506

5L

4

**Green Lemon** 

#### **Drop General Cleaner For Floors and Surfaces**

Constructed with an advanced formula that cuts through stubborn dirt & shines floors, restoring their natural beauty and leaving behind a fresh scent. Suitable for different floors except wood.

### دروب منظف عام للأسطح والأرضيات

مصنوع بتركيبة متطورة تزيل الله وساخ العنيدة وتلمع الأرضيات ، وتستعيد جمالها الطبيعي وتترك ورائها رائحة المنعشة. مناسب للأرضيات المختلفة ماعدا الخشب.



#### GENERAL HOUSE CLEANING PRODUCTS المنظفات المنزلية العامة



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج

رمز المنتج Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-151

1.5L + %10 FREE

12

Lavender



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج

Capacity السعة Per Box كمية في الصندوق

Scent الرائحة General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-503

5L

4

Sea Breeze



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة

السعة Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-501

5L

4

Lavender



General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-152

1.5L + %10 FREE

12

Pine



General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-153

1.5L + %10 FREE

12

Sea Breeze



General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-502

5L

4

Pine

#### **Drop Glass Cleaner**

The suitable product for keeping your glass crystal clear, Specially formulated to avoid streaking, fogging and scratching for a powerful, effective clean.

#### **Drop Carpet and Rug Shampoo**

Carpet & Rug Shampoo :Premium liquid detergent designed to remove heavy stains & dirt, leaving carpets fresh & clean with its unique deodorizing-effect

دروب منظف الزجاج

المنتج المناسب للحفّاظ على زجاجك نقيا, مصمم خصيصا لتجنب حدوث خطوط تعفير و خدش, لتنظيف قوي و فعال, مثالي للإستخدام على النوافذ و المرايا و الأسطح الزجاجية.

دروب شامبو للسجاد و الموكيت

منظف سائل ممتاز مصمم لإزالة البقع الثقيلة و الأوساخ. يترك السجاد منتعشا و نظيفا مع تأثيره الفريد في إزالة الروائح الكريهة.



#### **GENERAL HOUSE CLEANING PRODUCTS** المنظفات المنزلية العامة



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Glass Cleaner منظف الزجاج

GS-071

700ml

12



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج

Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

GS-201

2L

6





Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج

Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Glass Cleaner منظف الزجاج

GS-501

5L

4



Carpet Stain Remover مزيل بقع للسجاد والفرش

CS-061

600ml

12



Carpet Cleaning Shampoo شامبو منظف للسجاد

CS-153

1.5L + %10 FREE

12



Carpet Cleaning Shampoo شامبو منظف للسجاد

CS-501

5L

4

#### **Drop Javel Liquid**

Concentrated Disinfecting Bleach used to remove heavy stains, clean, whiten, and disinfect. Suitable for bathtubs, showers, floors, toilets, tiles & drains, sinks, and laundry use.

#### **Drop Toilet Bowl Cleaner**

Specialized liquid formula designed for cleaning and disinfecting toilets, removing dirt, rust and lime sediments, cleanout microbes which cause dieases and stinky smells. Kills 99.9% of germs.

#### دروب ميأه الجاقيل

مبيض و مطهر مركز يستخدم لإزالة البقع الثقيلة وتنظيفها وتبييضها وتطهيرها. مناسب لأحواض الاستحمام والأرضيات والمراحيض والبلاط والمصارف والمغاسل و يستخدم للغسيل.

#### دروب منظف المراحيض

مصنع خصيصاً لتنظيف و تعقيم المراحيض و إزالة الرواسب الكلسية و الأصفرار المسببة للروائح الكريهة و نقل الأمراض, يقتل 99.9% من الجراثيم.



#### **GENERAL HOUSE CLEANING PRODUCTS** المنظفات المنزلية العامة



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج Capacity السعة Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

**Toilet Bowl Cleaner** منظف المراحيض

TC-101

1L

12



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج Capacity السعة Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

**Toilet Bowl Cleaner** منظف المراحيض

TC-501

5L

4



Javel Liquid (Bleach) مياه الجاڤيل (كلور)

JB-091

900ml

12



Javel Liquid (Bleach) مياه الجاڤيل (كلور)

JB-501

5L

4

#### **Drop Antiseptic Disinfectant**

General Purpose disinfectant with a fresh and clean floral fragrance. Suitable for most floors, toilets, sinks, and drains. Used in homes, schools, restaurants, companies, dental clinics

#### **Drop Surface Disinfectant**

Acts as a germicide, virucide & fungicide cleaner, with a deodorizing-effect. Suitable for hospitals & medical clinics, veterinary clinics & nursing homes, meat & poultry plants, cafeterias, and other food service companies. Household use (on various services) and other commercial uses.

دروب مطهر ومعقم

مطهر عام برائحة منعشة ونظيفة. مناسب لمعظم الأرضيات والمراحيض والمصارف. يستخدم في المنازل والمدارس والمطاعم والشركات وعيادات الأسنان, و لإستخدامات طبية أخرى.

دروب معقم للأسطح و مضاد للبكتيريا

يعملُ كمبيد للجراثيم والفيروسات. مناسب للمستشفيات والعيادات الطبية و العيادات البيطرية ودور رعاية المسنين، و مصانع اللحوم والدواجن ، و الكافيتريات، وشركات خدمات الطعام, و الاستخدام المنزلي والتجاري



#### **HYGIENE AND DISINFECTING PRODUCTS** منتجات التعقيم و النظافة



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج

Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Disinfectant Spary معقم للأسطح و مضاد للبكتيريا

DS-061

600ml

12



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج

Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Surface Disinfectant معقم للأسطح و مضاد للبكتيريا

2L

6



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Surface Disinfectant معقم للأسطح و مضاد للبكتيريا

DS-501

5L

4



Antiseptic Disinfectant مطهر ومعقم

AD-071

700ml

12



Antiseptic Disinfectant مطهر ومعقم

AD-201

2L

6



Antiseptic Disinfectant مطهر ومعقم

AD-501

5L

4

#### **Drop Hand Sanitizer**

Rapid drying alcohol-based hand sanitizer with an anti-microbial and moisturizing-effect, Contains 70% Ethanol, non sticky, under the license of the industrial research institute (IRI).

دروب معقم <mark>لليدين</mark> معقم يدين سريع الجفاف ذو التأثير المضاد للميكروبات و ميزة الترطيب. يحتوي على 70٪ إيثانول , لا يتلاصق على اليدين , حاصل على شهادة من قبل معهد البحوث الصناعية في لبنان



#### HYGIENE AND DISINFECTING PRODUCTS منتجات التعقيم و النظافة



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج

رمز المنتج Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة Hand Sanitizer معقم لليدين

HS-071

**75ml** 

24

\_



Hand Sanitizer معقم لليدين

HS-051

500ml

12



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج

Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة Hand Sanitizer معقم لليدين

HS-101

1L

12



Hand Sanitizer معقم لليدين

HS-201

2L

6



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة

السعة Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة Hand Sanitizer معقم لليدين

HS-501

5L

4

-

#### **Drop Hand Soap**

Freshly-scented Liquid soap with different fragrances, soft & gentle on hands with a moisturizing effect, One Drop Is all you need to clean your hands from an oily meal or a greasy job.

#### دروب صابون سائل لليدين

صابون سائل لليدين برائحة منعشة، ناعمة على اليدين مع فاعلية مرطبة لليدين, قطرة واحدة هي كل ما تحتاجه لتنظيف اليدين ومنحك شعور النظافة والنعومة.



#### **HYGIENE AND DISINFECTING PRODUCTS** منتجات التعقيم و النظافة



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج

Capacity السعة Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Hand Soap صابون سائل لليدين

LS-051

500ml

12

Lavender



Hand Soap صابون سائل لليدين

LS-052

500ml

12

**Shea Butter** 



Hand Soap صابون سائل لليدين

LS-053

500ml

12

Fruity



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج

Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Hand Soap <mark>صابون سائل لليدين</mark>

LS-201

2L

6

Lavender



Hand Soap صابون سائل لليدين

LS-202

2L

6

**Shea Butter** 



Hand Soap صابون سائل لليدين

LS-203

2L

6

Fruity



Product Name اسم المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة

Per Box كمية في الصندوق Scent الرائحة

Hand Soap <mark>صابون سائل لليدين</mark>

LS-501

5L

Lavender



Hand Soap صابون سائل لليدين

LS-502

5L

4

**Shea Butter** 



Hand Soap صابون سائل لليدين

LS-503

5L

4

Fruity









### INDUSTRIAL CLEANING PRODUCTS منتجات التنظيف الصناعية



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج

رمز المنتج Capacity السعة Scent الرائحة Toilet Bowl Cleaner منظف المراحيض

TC-251

25L

|



Javel Liquid میاہ الجاڤیل

JB-251

25L



Glass Cleaner منظف الزجاج

GS-251

25L



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج Capacity السعة

Scent الرائحة Hand Sanitizer معقم لليدين

HS-251

25L



Disinfectant معقم للأسطح ومضاد للبكتيريا

DS-251

25L



Antiseptic Disinfectant مطهر و معقم

AD-251

25L

\_



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج Capacity السعة Scent Hand Soap صابون سائل لليدين

LS-251

25L

**Shea Butter** 



Hand Soap صابون لليدين

LS-252

25L

Lavender



Hand Soap صابون لليدين

LS-253

25L

**Fruity** 

### INDUSTRIAL CLEANING PRODUCTS منتجات التنظيف الصناعية



Product Name السم المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة

Scent الرائحة Laundry Detergent Gel منظف سائل للغسيل

LD-251

25L

Blue



Laundry Detergent Gel منظف سائل للغسيل

LD-252

25L

Green



General Cleaing Shampoo شامبو منظف للسجاد

GS-251

25L



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج

Product Code رمز المنتج Capacity السعة Scent الرائحة Dishwashing Liquid سائل جلي مرکز

DW-251

25L

**Green Lemon** 



Dishwashing Liquid سائل جلي مركز

DW-252

25L

Classic Scent



Multi-Purpose Degreaser مزيل البقع والشحوم

AD-251

25L

Lemon Scent



Product Name اسم المنتج Product Code رمز المنتج Capacity السعة General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-251

25L

Sea Breeze



General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-252

25L

Lavender



General Cleaner منظف عام للأسطح والأرضيات

GC-253

25L

Pine





Visit Our site www.hichamgrp.com

- **6** Drop
- www.hichamgrp.com
- ① contact@hichamgrp.com
- **Beirut, Lebanon, +961 81 811 228**
- ① Hicham Group for Industry & Trading